





# 滙豐信用卡持卡人最紅優惠

# Red Hot Offers for HSBC Credit Cardholders

以優惠價享用精選晚膳套餐 Special price for Special Set Dinner Menu

優惠價每位 Special price per person:

港幣 **550**元

吞拿魚韃靼配牛油果醬 Tuna Tartar with Guacamole

## 或 OR

牛肝菌炒田螺肉配菠菜 Sautéed Snail with porcini sauce and baby spinach

經典海鮮湯 Classic Seafood Soup

阿根廷紅蝦配雅枝竹意大利飯 Risotto with Argentina Red Shrimp and Baby Artichoke

### 或 OR

香煎智利銀雪魚配帶子海鮮汁醬 Pan-Fried Chilean White Cod Fillet with scallop sauce

#### 或 OR

香烤澳洲穀飼100天和牛臀肉配烤焗蔬菜 Grilled Australian Grain-Fed 100 Days Beef Rump with vegetable gratin

士多啤梨慕絲配紅桑子及士多啤梨雪糕 Strawberry Mousse with fresh raspberry with strawberry ice cream

即磨鮮咖啡或茶 Freshly Brewed Coffee or Tea

另加港幣138元享用指定香檳一杯;另加港幣87元享用指定紅或白酒一杯 HK\$138 for an additional glass of Gosset, Excellence, Brut, Champagne; HK\$87 for an additional glass of selected red or white wine

6/6/2022 - 30/9/2022

另收加一服務費。優惠不適用於2022年6月19日(父親節)、9月9至10日(中秋)及煙花匯演之日子。若閣下對某種食物有過敏反應,請於點菜時通知服務員, 以便作出妥善安排。優惠需受有關條款及細則約束。詳情請向有關商戶查詢或瀏覽www.hsbc.com.hk/creditcard。

Subject to 10% service charge. The offer is not applicable on 19 June, 9 to 10 September 2022 and all fireworks nights. If you have any concerns regarding food allergies, please alert your server prior to ordering. Terms and Conditions apply. Please contact the merchant or visit www.hsbc.com.hk/creditcard for details.